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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért kell majd hídhasználati díjat fizetniük Tass település polgárainak a Dunavecse -
Apostag - Dunaújváros között épülő új Duna-hídon?" címmel a Házszabály 91.§-a alapján
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Káka János
gazdasági és kiizlekedési miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter úr f

Várhatóan 2006 tavaszára megépül a Dunavecse - Apostag - Dunaújváros közötti új Duna -
híd .

Onök azért, hogy a Duna másik oldalára át lehessen jutni, hídhasználati díjat akarnak a
polgároktól beszedni .

Tiszteit Miniszter Úr! A kérdésem tehát az, hogy miért kell majd hídhasználati díjat
fizetniük Tass település polgárainak a Dunavecse - Apostag - Dunaújváros között épülő új
Duna-hídon?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . október 25 .
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